
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 610/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτρο-
πών. 

 
       Σήμερα 5 Νοεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-11-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Β. Γιαννουλάκης Ι. Ταρασίδης 
5. Π. Παυλίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

613/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Ακριβόπουλος, Ι. Ταρασίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2007 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας. 

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Μ. Σακαλής 
19. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Γουναράς 
21. Ι. Καλαϊτζίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 623/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 624/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
 

22. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Αστέριο 

Παπαστεργίου, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Παπαστεργίου: Ζητάμε να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα της επιχορήγησης των 

σχολικών επιτροπών για το 2ο 6μηνο 2007. Το θέμα δεν μπήκε στην κανονική 
ημερήσια διάταξη επειδή μέχρι την Πέμπτη το μεσημέρι δεν είχε έρθει το απαραίτητο 
έγγραφο από το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων που ειδοποιούσε για την 
κατάθεση του ποσού της επιχορήγησης των σχολικών επιτροπών Αυτό το έγγραφο 
ήρθε την Παρασκευή και πρωτοκολλήθηκε ήδη σήμερα. Πρέπει να μπει το θέμα 
έκτακτο γιατί είμαστε μία από τις τελευταίες περιφέρειες που γίνεται η επιχορήγηση, 
αν όχι η τελευταία κάτι που βέβαια δεν οφείλεται στο ν. Ημαθίας αλλά και στο νομό 
Πιερίας και νομό Θεσσαλονίκης που δεν είχαν κάνει συνεδρίαση των πενταμελών 
επιτροπών σε νομαρχιακό επίπεδο για να στείλουν τα απαραίτητα ποσά στη 
Νομαρχία και ο δεύτερος λόγος είναι πως οι ανάγκες των σχολικών επιτροπών αυτή 
τη στιγμή είναι τεράστιες κι αρκετά ανοιχτές στην αγορά της Βέροιας. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως 
επί του θέματος; 

Σύμβουλοι: Ναι.  
Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 40/2007 απόφαση της Δημοτικής 
Επιτροπή Παιδείας, με την οποία αυτή εισηγείται την κατανομή ποσού 241.000,00 
ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των 
σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης Β΄ εξαμήνου 2007, ως εξής: 
 
Α/Α ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 12.400 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  4.500 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 9.400 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
8.650 

 5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  6.050 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
8.000 

   7. 3ου Γυμνασίου   6.900 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  13.000 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 7.500 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 7.500 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  9.100 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 11ου 

Δημοτικού 
7.800 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  6.400 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  6.500 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 5.750 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 39.400 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 7.750 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 2.250 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 500 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.750 
 21. 2ου Γυμνασίου 10.900 



 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  11.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 6.500 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 4.500 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 8.500 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.100 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.550 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.950 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.900 

 ΣΥΝΟΛΟ 241.000 
 

 Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Παπαστεργίου: Το συνολικό ποσό της επιχορήγησης είναι 317.000 ευρώ κι 

αφορά όλο το δεύτερο εξάμηνο. Πρέπει να τονίσω με ιδιαίτερη έμφαση εδώ, γιατί 
αυτό συζητήθηκε και στη Δημοτική Επιτροπή  Παιδείας, ότι αυτό το ποσό είναι κατά 
44% μειωμένο σε σχέση με την προηγούμενη επιχορήγηση. Το πρώτο εξάμηνο του 
2007 η επιχορήγηση ήταν 573.000 ευρώ ενώ τώρα είναι 317.000 ευρώ. Η μείωση 
είναι τεράστια και μάλιστα σε μία εποχή όπου οι ανάγκες των σχολικών επιτροπών 
είναι πολύ μεγάλες. Εχουμε σημαντική αύξηση του πετρελαίου, των ειδών που 
αγοράζουν οι σχολικές επιτροπές κι επομένως οδηγούμαστε σε μία διαδικασία όπου η 
αγορά θα χρειαστεί να επιδοτήσει ή οι ίδιοι οι γονείς ή κάποιος άλλος τρόπος αν το 
υπουργείο Εσωτερικών δεν βάλει το επόμενο εξάμηνο περισσότερα χρήματα. Είναι 
γεγονός ότι αυτή η μείωση δεν ανταποκρίνεται σ΄ αυτό που επικαλείται το υπουργείο 
Εσωτερικών ότι δηλ. η παρακράτηση γίνεται για να πληρωθούν οι καθαρίστριες που 
έχουν μονιμοποιηθεί. Οι καθαρίστριες που μονιμοποιήθηκαν, αυτή τη στιγμή 
κοστίζουν στο ελληνικό δημόσιο 1.300 ευρώ περίπου η κάθε μία επί 14 μήνες. Οι 
ίδιες καθαρίστριες, πριν τη μονιμοποίηση, κόστιζαν στις σχολικές επιτροπές 600 
ευρώ επί 10 μήνες. Αυτή την αύξηση των καθαριστριών που σωστά την παίρνουν και 
σωστά έγινε η μονιμοποίηση το υπουργείο Εσωτερικών τις αφαιρεί από τις 
επιχορηγήσεις των δήμων και πιστεύω ότι αυτό είναι ένα μεγάλο πρόβλημα που θα 
αντιμετωπίσουμε με πολύ μεγάλη ένταση ιδιαίτερα φέτος το χειμώνα. Η Δημοτική 
Επιτροπή Παιδείας αποφάσισε ομόφωνα να κατανείμει το ποσό των 241.000 ευρώ 
στις σχολικές επιτροπές, όπως ακριβώς προβλέπεται στην κατάσταση και το 
υπόλοιπο ποσό θα παραμείνει στην τεχνική υπηρεσία για τη συντήρηση των 
σχολείων. Εδώ θα πρέπει να τονίσω ότι η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας αποφάσισε 
πάλι ομόφωνα να προτείνει ένα ψήφισμα διαμαρτυρίας προς το υπουργείο Παιδείας 
και την ΚΕΔΚΕ για την δραστική μείωση των επιχορηγήσεων των σχολικών 
επιτροπών. Να διαβάσω το ψήφισμα κι αν χρειαστεί κάποια τροποποίηση να κάνουμε 
μία επιτροπή για να το τροποποιήσουμε. 

«Το Δημοτικό Συμβούλιο, στη σημερινή του συνεδρίαση και με αφορμή την 
κατανομή των κονδυλίων που αφορούν την τακτική επιχορήγηση των σχολικών 
επιτροπών, καταδικάζει την περικοπή κατά 44,72% του ποσού που κατανέμεται για 
την αντιμετώπιση των λειτουργικών αναγκών των σχολικών μονάδων. Σε μία περίοδο 
που συνεχώς αναδεικνύονται προβλήματα υποδομής στα σχολικά κτίρια του δήμου 
μας και με δεδομένη την αύξηση της τιμής του πετρελαίου, είναι μαθηματικά 
αποδεδειγμένο ότι μέσα στην περίοδο του χειμώνα, τα σχολεία δεν θα μπορέσουν να 
αντιμετωπίσουν ούτε τη στοιχειώδη ανάγκη θέρμανσης. Η απόφαση του υπουργείου 
Εσωτερικών, για περικοπή κατά 44,72% της επιχορήγησης, ούτε συνάδει, ούτε 
αρμόζει με την πολιτική στήριξη της δημόσιας παιδείας που εκ του συντάγματος 
οφείλει να υπηρετεί, εκτός βέβαια αν πρόθεση του υπουργείου Εσωτερικών είναι να 
μετακυλήσει το κόστος λειτουργίας των σχολείων στους συλλόγους γονέων και 



κηδεμόνων οπότε και αναιρείται αυτομάτως και εν μέρει ο δωρεάν χαρακτήρας της 
παιδείας. Απαιτούμε λοιπόν άμεσα, το υπουργείο Εσωτερικών να επαναφέρει το 
ποσόν της επιχορήγησης όχι μόνο στα επίπεδα προηγουμένων ετών αλλά και 
προσαυξημένο, δεδομένου και της αύξησης της τιμής του πετρελαίου, ως ελάχιστο 
δείγμα ενδιαφέροντος για τη δημόσια εκπαίδευση». 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Από πού γνωρίζει ο κ. Παπαστεργίου ότι αυτή η 

συγκεκριμένη είναι και η τελική χρηματοδότηση των ΟΤΑ της χώρας για την 
Πρωτοβάθμια και Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση; Μήπως είναι βεβιασμένο το 
ψήφισμα; 

Παπαστεργίου: Καταρχήν, στα έγγραφα που έρχονται από την Δευτεροβάθμια 
Εκπαίδευση αναφέρεται ως επιχορήγηση του δεύτερου εξαμήνου 2007. Το ίδιο 
επιβεβαιώθηκε με την τηλεφωνική επαφή που είχα επανειλημμένα με το υπουργείο 
Εσωτερικών και συγκεκριμένα με την υπεύθυνη υπάλληλο κα Γαρίνη για το τι 
χρήματα είναι αυτά, τι αφορούν και πότε θα μας τα δώσουν. Είναι διασταυρωμένο 
από δύο πλευρές. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Σίγουρα, αν τα στοιχεία είναι έτσι όπως τα αναφέρει ο κ. 

Παπαστεργίου, είναι λυπηρό που κόβονται πιστώσεις από τους ΟΤΑ προκειμένου 
αυτοί να μεταβιβάσουν τα χρήματα στις σχολικές μονάδες. Δεδομένου όμως ότι το 
θέμα εισάγεται εκτάκτως σήμερα και δεν έχουμε τα στοιχεία και δεν μπορούμε να τα 
διασταυρώσουμε, αν και δεν έχω κανένα λόγο να μην πιστέψω τον κ. Παπαστεργίου, 
συμφωνούμε να γίνει η κατανομή των πιστώσεων που μας δόθηκαν σήμερα και να 
μην αποφασίσουμε για το ψήφισμα, αλλά στην επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. να 
έρθει τακτικό θέμα προκειμένου να ενημερωθούμε αναλυτικά κι εμείς, να δούμε τις 
πιστώσεις που ήρθαν στον δήμο, να τις συγκρίνουμε με τα προηγούμενα χρόνια και 
στη συνέχεια να ψηφίσουμε όχι ένα αλλά δέκα ψηφίσματα. 

Δήμαρχος: Συμφωνούμε κε Πρόεδρε. 
Παπαστεργίου: Στο επόμενο συμβούλιο θα υπάρχει αυτό το ψήφισμα με όλα 

τα στοιχεία που απαιτούνται. 
 Ορφανίδης: Θα ψηφίσω λευκό επειδή πιστεύω ότι έπρεπε σήμερα να 
συζητήσουμε το θέμα της μείωσης της επιχορήγησης και του σχετικού ψηφίσματος 
και επειδή διαφωνώ συνολικά με τα ποσά που δίνονται από το Υπουργείο στα 
σχολεία. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας για την κατανομή; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του αντιδημάρχου Α. Παπαστεργίου. 
2.- Την υπ΄ αριθ. 40/2007 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση 
σε σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 & 95 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και του 
άρθρου 50 του Ν. 1566/85, όπως τροποποιήθηκε με τον Ν. 1894/90. 



 
Αποφασίζει  

 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού € 241.000,00 
των παρακάτω σχολικών επιτροπών, για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των 
σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας Εκπαίδευσης Β΄ εξαμήνου έτους 2007, ως εξής: 
 
Α/Α ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 12.400 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  4.500 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 9.400 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
8.650 

 5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  6.050 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
8.000 

   7. 3ου Γυμνασίου   6.900 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  13.000 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 7.500 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 7.500 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  9.100 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 11ου 

Δημοτικού 
7.800 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  6.400 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  6.500 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 5.750 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 39.400 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 7.750 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 2.250 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 500 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.750 
 21. 2ου Γυμνασίου 10.900 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  11.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 6.500 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 4.500 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 8.500 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.100 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.550 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.950 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.900 

 ΣΥΝΟΛΟ 241.000 
 

 Γ) Κατά Πλειοψηφία: Ψηφίζει ποσό 241.000,00 ευρώ σε βάρος της πίστωσης 
με ΚΑ 00/6711 «Απόδοση σε σχολικές επιτροπές» του προϋπολογισμού του Δήμου 
οικονομικού έτους 2007 για να διατεθεί στους πιο πάνω δικαιούχους. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  610 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-11-2007 

O Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 
 


